
 

Les om hva vi har gjort i 2024! 
 

UKENTLIGE fiksekvelder 

@TROMSØ FOLKEVERKSTED! 
 

Folkemøter og lobbying:  

Hva  er  den  nye  Tromsø  
Klima- og Naturalliansen?  
“Kan Tromsø bli et lavutslippssamfunn?” 
 

“Bærekraftig cruiseturisme??” 
 

Regional frivilligsamling på  
Lofoten folkeverksted 

     NASJONALT ÅRSMØTE OG DEMONSTRASJON 
 

En lang epoke på Miljøloftet er over 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

Årsberetning for året 
2024 

 

Framtiden i Våre Hender  
Tromsø lokallag 



 

 

 
Her finner du Framtiden i Våre Hender Tromsø lokallag 

 

           Fysisk: 
- Spredt rundt i 

Tromsø-området  
- Der vi har fiksekveldene våres: 

Tromsø Folkeverksted, rett 
over smuget bak Rødbanken i 
Adolf Thomsens gate 5. Dette 
er vårt nye base. 

- FIVH  Nord-kontoret,  
3. etasje i Rødbanken 

           Digitalt: 
- Mail: tromso@framtiden.no 
- Facebook:               Instagram: 

fivh.nord              framtidennord 

                   
- framtiden.no/om-oss/prosjekter/region-nord  
- https://www.framtidennord.no/ 
- https://tromso.friskus.com/events/78586c33-59

45-4669-b506-d564f03f28fd 
 

  

https://www.facebook.com/fivh.nord
https://www.instagram.com/framtidennord
https://www.framtiden.no/om-oss/prosjekter/region-nord
https://www.framtidennord.no/
https://tromso.friskus.com/events/78586c33-5945-4669-b506-d564f03f28fd
https://tromso.friskus.com/events/78586c33-5945-4669-b506-d564f03f28fd


Innledning: 

Aktivisme og frivillighet må være 
givende 
 
Det er viktig å vise hva vi i lokallaget gjør og har fått til i året som var. For å inspirere 
andre, skape endringsvilje og engasjere nye medlemmer og frivillige. Viktigst av alt er 
at vi som driver på frivillig basis har det bra ilag og føler på mening. Her i denne 
årsberetningen ser vi tilbake på gode minner og hva vi har fått til gjennom året 2024 
(fra forrige årsmøte i februar 2024 til årsmøte nå i april 2025).  
 
Mens nye IPCC rapporter og nyhetsbildet om dagen ikke akkurat avgir “good vibe”, 
så tenker jeg at det er ekstra viktig å søke innover og til kretsene rundt deg. Det er 
også fra psykologien vist at det hjelper for sinnet å kunne ha tilgjengelige handlinger 
for problemer som hjernen blir utsatt for. Så hva med å erstatte noen av problemene 
som du får servert utenfra (som sensasjonelle negative nyheter, eller populistiske/ 
frykttriggende meningsytringer) med noen tanker som hvordan du kan gjøre din 
influencer-sfære til et bedre sted å leve? Bruk kreftene på kretsene du kan nå og 
påvirke. Og først og fremst på dem som gir deg energi tilbake. 
 
Vi er flere frivillige i lokallaget. Noen har takket for sine verv og bidrag gjennom året. 
Tusen takk til dere. Samtidig har vi fått fylt på med nye ildsjeler. Nå har vi atter noe 
utskiftning og ønsker alle velkommen, som liker å mekke, sy, drive aktivisme, 
arrangere filmkvelder, stoppe matsløsing, drive informasjonskampanjer om 
utenlandske arbeidsrettigheter osv… osv…  Bli med på laget.  
 
Det har også vært masse fine folk rundtom i Tromsø, som ikke formelt er med i FIVH 
eller andre organisasjoner, som har gitt av seg gjennom hele året. Tusen takk til dere. 
 
Takk til alle i styret og engasjerte frivillige som bidro i FIVH i året som var:  
Andrea, Carla, Chase, Elin, Emma, Erik, Helene, Koen, Ludwig, Marc, Marie, 
Marie, Mathilde, Sigurd, Silje, Sivert, og alle andre som bidro på fiksekvelder. 



 
En beretning av lokallagsleder: 

Gjennom året 2024 har det vært mye 
aktivitet! 
 
Det kan vi som lokallag og folkebevegelsen generelt i Tromsø være stolte av. 
 
Vi, med Erik i spissen, har økt frekvensen av fiksekvelder til 
HVER torsdag, altså UKENTLIG, samtidig som vi har holdt 
besøkstallet vårt stabilt! Vi er ikke bare et reparasjonssted for 
ski, sykkel og søm… som forøvrig er helt gratis selvfølgelig.. vi 
er også et samlingspunkt rundt felles interesser og verdier for mindre sløsing, 
håndverk, mer klimahandling og solidaritet. Et sjukt bra tilbud som Tromsøs 
innbyggere er forunt.  Jeg tror og mener at dette har vært en viktig arena for oss som 
lokallag, og vi har reparert en zillion ting. 
 
Reparasjon av TING til side, vi har et KLIMA å reparere. Likt som vårt fikseverksted 
fungerer som en base, et community (eller “samfunn” om du vil) for ytterligere 
engasjement, så har vi i lokallaget sameksistert med andre miljøorganisasjoner i 
Tromsø, som vi har samarbeidet med gjennom lengre tid er. 
 
 

I løpet av starten på 2024 blei dette 
samarbeidet formalisert til 
opprettelsen av Tromsø Klima- og 
Naturallianse, sammen med 
lokalavdelingene til 
Naturvernforbundet, Natur og 

ungdom, Latinamerikagruppen, Framtiden i våre hender og Besteforeldrenes 
Klimaaksjon. Det er ikke første forsøk på en mer formell organisering, det har skjedd 
før, og svunnet hen da det var personsbasert. Med Marius Rølland, et skikkelig 

“ …vi har reparert  
en zillion ting. 

“ Tromsø uttalte i 2018 å bli en klima- 
foregangskommune, men uten 
oppfølging og vilje, har utslippene 
heller økt.  



arbeidsjern av en leder av alliansen, har ting blitt gjort og fundamentet er lagt for 
hvem som helst til å kunne videreføre stafettpinnen.  Da mener jeg at et strukturert 
felles filarkiv er lagt ned - selv jeg klarte å finne et dokument der på første forsøk!! 
Gjennom møter og arbeidsgrupper har vi i alliansen i 2024 avholdt 2 folkemøter, 
samt hatt tett dialog med kommunens klimarådgivere, og et politisk parti om klima 
og natur-saker.  
 
I det første folkemøtet stilte vi spørsmålet “Kan Tromsø bli et lavutslippssamfunn?”. 
Kommunens klimaregnskap blei presentert, sammen med målene for utslippskutt. 
Tromsø uttalte i 2018 å bli en klima-foregangskommune, men uten oppfølging og 
vilje, har utslippene heller økt.1 Løsningene for klimakutt i kommunens klima-, miljø 
og energiplan (KME-planen) gikk mye ut på teknologiske løsninger. Reduksjon og 
kutt, slik logikken tilsier at vi må begynne med, virket å være mer politisk betent. Vi 
lærte mye om hvordan drakampene i maktkorridorene her i Tromsø fungerer. Klima 
synes å ha annenrangs prioritet framfor arbeid, utvikling, osv. Selv om vi VET at vi er 
helt avhengige av at planeten fungerer, og arbeid og økonomi avhenger av ekte 
bærekraft. Våre konstruerte økonomiske trossystemer må bøye seg.  
 
 
På folkemøtet deltok en spirende deltaker som etterhvert skulle dra igang mye mer 
gjennom året. Sølve med flere folk (noen fra miljøorganisasjonene, mange utenom og 
to kjendiser) ble å treffes på Uthuset, et klimalobbyisme-event var det. Mange som 
ville engasjere seg (og kanskje ikke visste helt 
hvordan) blei med i den uformelle gruppa 
Naturlobbyen. Dette bugnet etterhvert ut i den 
store vellykkede klimamarkeringa som var 13. 
november. Helt basert på massiv frivillig innsats 
og mobilisering fra flere enn 50 folk som bor her i Tromsø. Alle som har vært med på 
folkebevegelsen i 2024 kan og bør være stolte. Det var sjukt gøy å få være del i dette, 
blant arbeidsgruppene frem til markeringa!! SÅ mange engasjerte folk, og mye 
oppmerksomhet om klima ble skapt den dagen, og fokuset ble òg knytta opp mot 
Tromsø kommune sine egne klimamål (som dessverre er for ambisiøse slik de står 

1 https://www.itromso.no/meninger/i/wgPnlL/vi-i-tromsoe-er-ikke-naere-aa-naa-maalene-vaare  

“ Alle som har vært med på 
folkebevegelsen i 2024 kan 
og bør være stolte. 

https://www.itromso.no/meninger/i/wgPnlL/vi-i-tromsoe-er-ikke-naere-aa-naa-maalene-vaare


uten motsvarende handlingsvilje fra politikerne). Flott utstilling av 113 par ski i 
Storgata (antall skidager), appeller, musikk, besøk av ordføreren. Sånt engasjement 
smitter! 
 
Det andre folkemøtet blei avholdt 3. desember om cruiseturisme. Der hadde vi 
invitert talere som representerte begge sider av saken, fagfolk og politikere både for og 
imot. Mens næringslivet ikke så klimaproblematikken i økt cruiseturisme, så kunne 
Maria Cabrera med en bestått PhD om “omsorgsfull turisme” slå fast: Cruiseturisme 
er IKKE er innafor flere bærekraftige terskelgrenser. Den MÅ reduseres, ser man bort 
fra den politisk handlingslammelsen og argumenter for økonomisk vekst. Men 
HVORDAN redusere? Jussen pekte på noen lokale hindringer som må løses på  
nasjonale plan, men det er ikke til å skyve under en sko at det politiske maktflertallet i 
Tromsø MÅ vie MER fokus og vilje til å finne løsninger på sine EGNE klimamål. Vi 
har mange valg som kan tas. 
 
Lykke til med egen lykke og egne valg i tiden som kommer. 
 
 
Varmt hilsen 
Martin, lokallagsleder 

 
 
 
 

 
 
        

Aktiviteter 2024



 

Fiksekvelder  
Highlights: 
★ flyttet fra Miljøloftet til Tromsø Folkeverksted bak Rødbanken, 
★ oppskalert fra annenhver uke til ukentlige arrangementer 
★ rundt 40 fiksekvelder fra forrige årsmøte til nå (15. feb 2024 - 8. apr 2025) 
★ mellom 5 og 15 besøkende fra gang til gang (inkl. oss frivillige) 
★ Det har skjedd en-to ganger at alle våre 6 symaskiner er i bruk 

Spesielle fiksekveld-events på Miljøloftet:  

16. mars: Repair Cafe på Tromsø VegFest https://fb.me/e/64Q7w6cfE  
20. mars: Onsdag på museet på Sørspissen. Samarbeid med Husflidlaget. 
https://fb.me/e/1aA6HOf4n  
2. mai: Sykkelfiks!  
30. mai: Pizza og klimamedvirkning! Vi ber om innspill til kommunens klimaplan.  
14. august: Fiksekveld på Driv på ONSDAG! (ikke torsdag). DRIV Gjenbruksfest. Her er 
det 2nd hand, reparasjon og klesbytte med FIVH, sykkelfiks med Bike Kitchen, redesign av 

møbler, panelsamtale og mye mer!    
6. juni: Ombruksfestival: “Bli med oss på DRIV og vi kjør på reparasjon og fiksing! Framtiden 
i våre hender lokallag stiller med sin reparasjonskveld, symaskiner og verktøy. Ommøblert 
stiller med møbelreparasjon! Her får du mulighet at lære det enkle tips på å reparere møbler. Ta 
med din stol eller bord som trenger lite fiksing så ordner vi det sammen. Du får også tips på mer 
kompliserte reparasjoner.“ https://fb.me/e/f3YRAbciG  
13. juni: Prepping av ski for sommeren! 
20. juni: Sommerfest! 
31. okt & 7.nov: Fiksekveld og vi snekrer til klimamarkering 13. nov: 
https://fb.me/e/5QFloS4Bw 

28. nov endres til 29. november og utenfor DNT-bygget! Vi tar nemlig med Fiksekveld til 
Grønn Fredag i samarbeid med DNT Ung: https://fb.me/e/4i2Tvv1iW 

5. des: Juleverksted med studentlaget! https://fb.me/e/2EDz3hwiF  

https://fb.me/e/64Q7w6cfE
https://fb.me/e/1aA6HOf4n
https://fb.me/e/f3YRAbciG
https://fb.me/e/5QFloS4Bw
https://fb.me/e/4i2Tvv1iW
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Ffb.me%2Fe%2F2EDz3hwiF&h=AT3ggcampkXuqA7nttd5kFmFQvbUT6WP5fh19jagFfD0V1ARvGWPHU4vso0o__pE50XGpbxIjTc3zdrcOlSZmNN8KdXb1cWSr-nDnxr1KDjd7r9sllxGrQ0zgIAfsQdA1AiC2Nk&__tn__=q&c[0]=AT0al2YT4EshUpLiSjpBZq00AH9c29-oTHgY72Ws8UJJRl-iwW7HWjGzKSC4kHwwogxbph1EkYJ4ON3iCTTSClYY4PBMuhWNlY22UzjWCrllEtG-nelFXWczzXjlT8utOYOqHp7NlOvdhIF_wvM7OLnSUweuBnHImykqsw


Noen utklipp fra Facebook-eventsene: 

 



Bilder fra ulike fiksekvelder: 



Forberedelser til klimamarkeringa 13. nov: 

         

     
  

Vafler må med. 



Grønn Fredag med DNT Ung: 

       
 

Forholda lå ikke akkurat til rette for ute-skifiks! Attpåtil fikk vi sein beskjed om at vi ikke fikk lov å drive skiprepp 
inne likevel. “Fader… Tenk, rask problemløsning”: Sykle hjem, hente tarp, opprette ski-stasjon ved inngangen. 
Funker, men bedre inne. Koselige intimkonserter med duoen Izaak Behringer & Antonia Greenway, og senere 
Ellery Daines. 

 
 



Regional frivilligsamling Lofoten  
 
I høst var vi på roadtrip til Lofoten. Agendaen var satt. Her hadde vi workshop i FIVH nasjonalt 
sine kampsaker, idemyldre, lære av hverandre, ha sykurs, sykkelkurs, og knytte tettere bånd og 
samarbeid på tvers av regionen vår her i nord. Det var bra program, både faglig, sosialt og kroppslig 
med rokkeringer! 

Bilder: 



          

 
 

 



Folkemøter og lobbying med  
Tromsø Klima- og Naturallianse 
 
Alliansen har slagordet: “Et løsningsorientert samarbeid for en grønn og rettferdig 
omstilling av Tromsø til et lavutslippssamfunn.” Vi har hatt felles arbeidsmøter og aktiviteter 
gjennom året 2024. Et grundig arbeid er lagt ned av Marius Rølland, primus motor bak alliansen. 
Målet er som det står, løsningsorientert - dvs. å bringe løsninger til bordet som ikke svever i 
idealisme, men som kan ta oss dit vi vil. Aktivisme hører med i samfunnet, men dette samarbeidet 
fokuserer mest på samarbeid MED de med beslutningstakere og politikere med makt, og 
pekefingern prøver vi å holde nede. 
 

Highlights: 
★ Arrangert 2 folkemøter, se mer info neste 

side.  
★ Holdt politisk dialog om hvordan medvirke 

i politiske saker. 
★ Samlinger på Uthuset med interesserte folk. 
★ Medvirkningsmøter med kommunen ang. 

KME-planen (Klima, miljø, energi). 
★ Opplevd gjensidig støtte til hverandre og 

drivkraft til å løfte temaene klima, miljø og 
bærekraft fram i byen vår.  

 
Organisasjonene med var 
Naturvernforbundet Tromsø, Framtiden i 
våre hender Tromsø, Natur og Ungdom 
Tromsø, Besteforeldrenes Klimaaksjon 
Troms, Latinamerikagruppen. Du kan finne 
mer informasjon om alliansen på “Tromsø 
Klima- og Naturallianse” på Facebook: 

https://www.facebook.com/profile.php?id=61558635984510  

https://www.facebook.com/profile.php?id=61558635984510


 
Tromsø sine klimagassutslipp presenteres, tilbake i tid og framover, fordelt på kategorier. 

21. mai - Folkemøte: Kan Tromsø bli et lavutslippssamfunn? 
Link til event: https://fb.me/e/3yCYV8Od5 “Spørsmålene rundt klima og natur er mange. På dette 
folkemøtet tar vi utgangspunkt i historikk og den nåværende situasjonen i Tromsø kommune, og 
ser på mål, planer og utfordringer framover. Fokus denne gang er på direkte utslipp. Klima- og 
miljørådgivere fra Tromsø Kommune deltar og presenterer et oppdatert kunnskapsgrunnlag, og vi 
får et innblikk hos Utvalget for miljø, idrett, kultur og samfunnsutvikling.” 
 

På dette folkemøtet var vi flere fra FIVH og de øvrige i alliansen, samt flere av kommunens 

klimarådgivere, noen politikere og vanlige Tromsø-folk. Vi som var her fikk lære mye om status 
klima i Tromsø, og hvordan lokalpolitikken fungerer, åssen klimarelevante saker besluttes.  
Kommunen utarbeider en klima-, miljø- og energiplan (forkortet til KME-planen). Det høres sexy 
ut, og denne planen er helt sentral for kommunen sitt klimafokus framover. Den setter rammene 
for de neste års fremtidige saker som angår klima, miljø og areal. Og de har bedt oss om å medvirke! 
Det er vi med på. Et bakteppet for dette folkemøtet var at vi, i samarbeid med klimarådgiverne i 
kommunen, skulle kunne nå lengre ut til folk, for å fortelle om og be om innspill til KME-planen. 

PROGRAMMET VAR      
● Introduksjon til klimagassutslipp 
● Historikk og status for klimagassutslipp i Tromsø kommune 
● Mål, planer og prosesser 

○ Politisk vedtatte mål 
○ Klima-, miljø- og energiplanen 2024-2032 
○  Informasjon om kommende naturmangfoldplan 

● Muligheter til på- og medvirkning  
● Innspill, kommentarer og spørsmål fra publikum 

Vi stilte spørsmålene: 
● Hvilke er de største utslippskildene av klimagasser i 

Tromsø? 
● Hva er målene for utslippsreduksjon, og hvordan 

ligger vi an for å nå dem? 
● Hvordan skal de videre planene se ut, og hvordan 

kan Tromsøs økonomiske verdiskaping, sosiale 
bærekraft og natur bli påvirket? 

● Hvordan kan du være med å påvirke? 

https://fb.me/e/3yCYV8Od5


 
 

Status klima i Tromsø: Nasjonalt så har Norge fått 
klimameldingen som konstaterer slikt som at “Klima må 
gjennomsyre alt av beslutninger i alle kommunesektorer” og 
“Vi kan ikke velge hva hvilke klimautslipp vi skal kutte, 
men vi må velge hvilke vi kan beholde” - da skulle det 
være såre enkelt, men det er slettes ikke automatikk at alle i 
kommunen og i politikken setter fokus på dette. Faktisk er 
det en beinhard jobb for de få klimarådgiverene å overtale 
resten av kommunemaskineriet til å tenke klima. Alle må 
snakke mer om det! På folkemøtet fikk vi rapport på 
nåværende klimautslipp i Tromsø kommune, fordelt på  
kategorier. Konklusjonen er at dette faktagrunnlaget er  GODT NOK til klimahandling. Selvom 
utslippskategoriene kunne vært litt finere inndelt, f.eks. at kystflåten  - som nå er en stor bolk 
utslipp - kunne vi fått mer informasjon om hvor stor andel “småfiskebåter” er. Klimautslippene i 
Tromsø har gått oppover siden 2018. Hvorfor 2018? Jo, det var da Tromsø kommune sa de 
skulle bli en foregangskommune på klimakutt. Jo, riktignok så skyldtes oppgangen i 
klimautslippene at vi nå brenner vårt eget søppel her på Nordøya (som produserer CO2), 
istedenfor å eksportere det til Sverige. Noe som riktignok er bra. Likevel etterlyser vi mer 
handlingsvilje til å kutte utslipp blant ALLE kommuneansatte og særlig politikere med makta.  

 

KME-planen foreslår noen klimakutt framover - men 
tiltakene faller kort, for det er mye  lovnader om 
“teknologiske framskritt” og ellers nevnes ikke ord som 
“reduksjon”. Da får vi en hvilepute istedenfor faktisk 
politisk klimahandling. 

 

Alt i alt er vi veldig fornøyde med gjennomføringa av 
folkemøtet. Alt på frivillig innsats og et stort 
engasjement fra de som organiserte for at nettopp 
Tromsøs innbyggere, fagrådgivere og politikere  skal 
sette klima på dagsordenen. 
 

Leserinnlegg: https://www.nordnorskdebatt.no/kan-tromso-bli-et-lavutslippssamfunn/o/5-124-308964

Marius Rølland introduserer. 

Andre Frainer om verdens 
klimagassutslipp og konsekvenser. 

https://www.nordnorskdebatt.no/kan-tromso-bli-et-lavutslippssamfunn/o/5-124-308964


3. desember – Folkemøte: Hva er bærekraftig cruiseturisme? 

Program og deltagere: 

 
 

 
Foredraga ser du i bildet programmet over. Introduksjon ved Marius Rølland. Moderator for panelsamtalen senere 
var Koen van Greevenbroek. Og så blei til det åpne spørsmål til slutt - det blei mye engasjement, og alle som ville stille 
spørsmål rakk ikke til. Det må vi ta læring av. De som bidro i arbeidsgruppa for å få til dette arrangementet var 



Marius Rølland (naturvernforbundet), Koen van Greevenbroek og Martin Haug (FIVH), Torstein Arntsen (BKA) , 
Andre Frainer (Latinamerikagruppen), Ella Sogn (NU).  

 
Astrid Maria Carbrera om omsorgsfull turisme. Det kunne konstateres at cruiseturismen slik den er 
nå, overskriver mangfoldige tålegrenser for natur, bærekraft og klima. 
 

 
Eivind Elvestad dro oss gjennom jussen og mulighetsrommet til lokalpolitikere. Ja, mange lokale politiske tiltak 

for å begrense den forurensende cruiseturismen er mulig, men det finnes noen barrierer på høyere plan (nasjonalt). 
Eivind stod også for underholdning med musikalsk innslag. 

 

 
I panelsamtalen hadde vi også med oss Tromsø Høyre ved Trond Nylund og Tromsø MDG ved Sigurd 
Salberg Pedersen. Det blei omsider enighet om at vi alle ønsker (og burde) å  begrense konsekvensene fra 
cruiseturismen, men å begrense cruiseturismen var kanskje ikke alle helt enige i, og det virket vanskelig 

når Norge på nasjonalt plan satser hardt på turisme… og når det ikke finnes nok vilje og fokus.  



Frivillighetens dag 
Vi var med, og stod stand med symaskiner og reparasjon. Vi hadde fått satt opp tarp 
over vår stand, til stor beundring og misunnelse av våre med-miljøorganisasjoner. 

 
 



En lang epoke på Miljøloftet er over…  
FIVH Nord har flytta til kontorer i Rødbanken, der leien er symbolsk og praktisk talt 
0. Vi som lokallag får disponere deres felleslandskap-ressurser, samt muligheten til å 
booke møterom gratis. 

Vi har også ordnet en avtale om å få bruke et nytt lokale bakenfor Rødbanken til våre 
fiksekvelder. Der har vi innlosjert oss med vårt reparasjonsutstyr og våre verktøy 
under trappa. Utforddring: Å rulle ut/finne fram alt for hver fiksekveld. Vi arbeider 
med løsninger for å gjøre dette mer friksjonsfritt. Bygget er på 2 etasjer, med sykkel og 
ski fiks på 1. plan der det er betong gul. Vi må fremdeles bruke matter. Lokalet er ikke 
“vårt” og skal kunne bookes av andre organisasjoner, så derfor kan vi ikke innrede det 
som vi vil. Vi er veldig glade for å få disponere og ha våre ting lagret der.  Vi holder på 
å rebrande dette stedet for oss til Tromsø folkeverksted - da kan vi ggjenbruke det 
store “folekverksted”-skiltet fra Kroken folkeverksted som blei nedlagt.I 2. etasje er 
det mer “kontorlokale” og der kan v sy, steke vaffler, der er stor TV skjerm til 
filmkvelder, stoler, bord, og 2 sofaer - og fullt utstyrt kjøkken! Vi har derfor ganske 
mye plass å boltre oss på. 
 
Vi ser frem til fiksekvelder og også nye aktiviteter i vårt nye “hjem”! 
 

 
Erik og Marie utenfor vårt nye fiksekveld-sted. Døpingen av nye “Tromsø folkeverksted”? 

 



Flytting fra Miljøloftet → Rødbanken 

              
 
 
 

  

Vårt nye sted! Utstyr må under trappa. Sying og vaffler i 2. etasje. Ski og sykkel i 1. etasje. 
 
 

 



Diverse aktiviteter: 

Årsmøte nasjonalt: 

Martin, lokallagsleder 
representerer FIVH Tromsø på 
FIVH sitt nasjonale årsmøte på 
Kolbotn. Her hører vi på Anja 
taler. Ellers har vi stemt og 
reforumlert kampsaker og 
“uttalelser” som f.eks. når vi 
ønsker oljestopp i Norge!

 
Her stemmes det over kampsaker. Organisasjonsdemokratiet er vakkert! Til venstre: 
Torje, vår lokallagskoordinator teller opp. 

Julebord: 

Vi hadde et hyggelig julebord nå i år igjen! Alle aktive FIVHere i Tromsø invitert. 
Vegansk julemat fra Studentsamskipnaden i år. Leker arrangert i god tro! 



Demonstrasjon for Tromsømarka: 

 



 
 

Året som var 
i 2024 

Framtiden i 
Våre Hender 
Tromsø 
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